
Afdeling Børglumparken    
Tæt på naturen 

v/Torben Ringsø Jensen, afdelingsformand 
Børglumvej 87 · 7400 Herning 15. marts 2021 
M: 22 73 11 58 · E: torben@boerglumparken.dk 

 

 

Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner 
SMS, Corona, gavepolitik 

Tid 
Tirsdag den 16. marts 2021  

kl. 19.00 

Sted 
Online møde (Messenger) 

Indkaldt 
Henry Lodahl Pedersen 

Lene Boesen 

Lisa Fuhlendorff  

Malene Elsgart 

Mette Lund Simonsen 

Peter Nedergaard Jensen 

Peter Østergaard Eriksen 

Poornima Lakshmi  

Torben Ringsø Jensen, formand 

Afbud 
ingen 

Dagsorden 

Malene forlader bestyrelsen og rejser videre i sit liv. Hun har ønsket at sige pænt farvel til os! 

Malene har været en rigtig positiv person for vores bestyrelse - også selvom hun kommer fra 

København (Høje Tåstrup)!       . Hun vil blive savnet, og vi håber samtidigt, at det lykkes os at holde 

kontakten. Jeg ved, hun fortsat er levende interesseret i vores grønne projekter.  

Stor tak til Malene! 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Bilag A. Referat fra Bestyrelsesmøde 24. februar 2021 

Beslutning:  

2. Økonomi 

Godkendelse:  

3. Næste møde 

Ifølge ny aftale om mødeplan onsdag 21. april kl. 19.00. 
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Beslutning:  

4. På bestyrelsens bord 

For at alle kan blive mere inddraget, tager et nyt punkt på dagsordenen. I behandlingen af punktet 

er hele bestyrelsen forretningsudvalg (FU) til næste møde. Det er et forsøg, som skal vise sit værd. 

Vi har i dag ikke et FU. De opgaver, der normalt ligger i et sådan, varetager jeg som formand. 

Opgaven kan man i overskrifter definere ved:  

A) Tilrettelægge bestyrelsens møder med hele året som tidshorisont 

B) Sætte retning på arbejdet, så bestyrelsen kommer derhen, hvor den ønsker at komme 

C) Tænke strategi 

D) Udvælge fokusområder og konkrete punkter til næste møde (det der tidligere lå i Punkter til 

næste møde) 

E) Uddele opgaver i lyset af punkt A-D (når vi alligevel alle er med i drøftelsen) 

Det er vigtigt, at vi (som hovedregel) ikke drøfter sagerne på indeværende møde, men sætter det 

på det næste. Jeg lader punktet stå blank!        

 

 

 

 

 

 

5. Beboerhuset og faste bobler 

Børnehjørnet er endeligt blevet færdig og coronaen sætter stadigvæk stramme restriktioner for 

hvad vi kan lave. Siden forsamlingsloftet indendørs blev sænket til 5 personer, har vi alligevel kørt, 

hvad vi har kaldt, Femmercaféen. Til stor gavn for dem der har været plads til.  

Nogle gange kan kriser være anledning til nye afsæt! 

Det kan trække ud i det uendelige med at få gang i fællesspisning og samvær i beboerhuset. Vi har 

reelt ikke en tidshorisont på, hvornår forsamlingsloftet vil blive hævet. Hvad med at brug samme 

benspænd som ramme for, hvordan vi kommer til at bruge beboerhuset?! 

Forslag: Vi åbner op for brug af beboerhuset ugen rundt i Faste Bobler på maks. 5 personer. Ugen 

opdeler vi i 2-timers blokke og så kan de faste bobler sætte sig på en eller flere. Spise frokost 

sammen, drikke kaffe eller lave aftensmaden sammen om aftenen. Med corona-restriktionerne 

som argument vil der være nogle meget veldefinerede regler, der skal overholdes. Det omfatter 
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oprydning og en meget grundig rengøring efter hver anvendelse af lokalet. Afspritning af borde, 

armlæn og håndgreb. 

Blokkene kunne eksempelvis ligge kl. 9.00, 11.00, 13.00, 15.00, 17.00 og 19.00. 

Der er allerede nogle mere eller mindre faste bobler at bygge på og måske kan der laves nogle 

flere, hvis det bliver en succes. 

Beslutning:  

6. Siden sidst 

Fortsat nedlukning har præget perioden. Udendørs er forsamlingsloftet blevet løftet til maks. 25 

personer. Børglumparken har en stiftet forening. 

Denne eftermiddag (tirsdag) har Sara Terp Uhre holdt møde i afdelingen omkring nyt 

sangkorsprojekt, som bestyrelsen tidligere har vist interesse for. 

Der er gang i gåturene og stadig flere vælger at gå ture.  

Udendørs har beboerne været samlet til kakao og popcorn. 

De problemer, der har været med udendørsbelysningen i mellemste og øverste gård, er kommet 

på plads. 

Skaden på affaldscontainer ved nr. 63 er blevet udbedret. 

Maria har igen ryddet op i Genbrugsen, som kører rigtigt flot. 

7. Evt. 

Har I alle fået taget et godt billede? Igen igen? 

FHG har bedt om flere velkomstfoldere 

 
Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Bilag 
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